



Report No: SC-SAMPLE-0001

Generated on September 26, 2026 at 11:52 p.m.

CANDIDATE INFORMATION

Full Name:	John Doe
Gender:	Male
Date of Birth:	January 1, 2000
Address:	123 Sample Street, Sample City (QC) A1A 1A1
Verified ID Document:	Driver's License

CRIMINAL RECORD CHECK RESULT

No criminal record match was found.

Based on the name, date of birth and information declared by the candidate, the search conducted in the RCMP National Repository of Criminal Records revealed no match. This check is carried out using the information provided and does not constitute a fingerprint confirmation. Only a fingerprint comparison can definitively confirm the existence or absence of a criminal record. Some information may also not yet be available or may not yet have been submitted to the RCMP National Repository.

ISSUING POLICE SERVICE

Check Performed By:	Sample Police Service
Date Check Performed:	September 26, 2026
Reviewing Officer:	Sample Officer
Badge Number:	000
Check Type:	Standard



REPORT AUTHENTICITY VALIDATION

To verify the validity of this report, scan the QR code or visit:

<https://instantscan.ca/verify>

Control number: A1B2C-3D4E5-F6789-01234

Numéro : SC-SAMPLE-0001

Généré le 26 septembre 2026 à 23 h 52

RENSEIGNEMENTS SUR LE CANDIDAT

Nom complet :	John Doe
Sexe :	Homme
Date de naissance :	1 janvier 2000
Adresse :	123, rue Exemple, Ville-Exemple (QC) A1A 1A1
Pièce vérifiée :	Permis de conduire

RÉSULTAT DE LA VÉRIFICATION DU CASIER**Aucune correspondance au casier judiciaire n'a été trouvée.**

À partir du nom, de la date de naissance et des renseignements déclarés par le candidat, la recherche effectuée dans le répertoire national des casiers judiciaires de la GRC n'a révélé aucune correspondance. Cette vérification repose sur les renseignements fournis et ne constitue pas une confirmation par empreintes digitales. Seule une comparaison d'empreintes digitales peut confirmer de façon définitive l'existence ou l'absence d'un casier judiciaire. Certains renseignements peuvent aussi ne pas encore être disponibles ou ne pas encore avoir été versés au répertoire national de la GRC.

SERVICE DE POLICE ÉMETTEUR

Effectuée par :	Sample Police Service
Date de vérification :	26 septembre 2026
Agent examinateur :	Sample Officer
Matricule :	000
Type de vérification :	Standard

**VALIDATION DE L'AUTHENTICITÉ**

Pour vérifier ce rapport, scannez le code QR ou visitez :

<https://instantscan.ca/verifier>

Numéro de contrôle : A1B2C-3D4E5-F6789-01234